
Зијад Јагодић 

Питања постављена Савјету министара БиХ: 

1. „Када можемо очекивати успостављање надзора над банкама на нивоу БиХ (у 

складу са чланом III тачка д) и чланом VII Устава БиХ) и тиме обезбиједити 

његово ефикасно функционисање према основним Базелским принципима? 

2. Када можемо у парламентарној процедури очекивати закон о облигацијама на 

нивоу БиХ? 

3. Шта је са отклањањем недостатака или мањкавости у Предлогу закона о 

међународном и међуентитетском друмском превозу и када ће они бити на 

дневном реду овог дома? 

4. Шта Савјет министара чини с циљем прилагођавања правног оквира са 

стандардима ЕУ у погледу компатибилности и надзора над слободним зонама?  

5. Када ће Савјет министара понудити модел сталне расподјеле прихода од 

индиректних пореза између државе и ентитета, те Брчко Дистрикта? 

6. Шта се чини на стварању кохерентног правног и институционалног оквира за 

мала и средња предузећа у спровођењу повеље о њима? 

7. Шта је до сада учињено и шта се чини на изради политике ИТ безбједности и 

успостављању сталног процеса анализе ризика?“ 
 


